
%k¡ Güell Cap de Itista  d’ERC  a Castelló d’Empúries

((L’equip de .govern  de Castelló és i
ha ,estat un equip de conveniència>>

Salvi  Güell es el candidat  per
aques tes  eleccions  m u n i c i p a l s
d’ERC-AM  a l’alcaldia  de Cas-
telló  d’Empúries.  Es tracta
d’una persona jove  i dinami-
ca que esta considerada pels
membres  d’Esquerra  Repu-
b l i cana  Ca t a l ana  com un  bon
successor  de Joan Dalmau, re-
gidor a I’oposició  des de 1999.
Ara, Güell es presenta als  co-
micis amb una llista que ha es-
tat àmpliament  renovada que
espera engrescar els  votants
d’esque r ra  de  l a  vila.

A qu8 es dey aquesta reno.
vació de Ilista?
ERC-AM continua essent un
grup que treballa sempre  en
equip. Podríem dir que l’or-
dre dels  factors  aquí tampoc
altera el producte.  En Joan
Dalmau es ,una persona que
ha treballat molt durant
aquests quatre anys,  i es’ne-
cessari  que algú  li prengui’el
relleu. Tot i que tota la for-
mació  desitjava que una ve-
gada mes encapcalés la Ilista.
Almenys hem conseguit que
representes la quarta  posició.
La manera de fer i de pensar
sera la mateixa.  Ara mateix la
llista la formen 22 persones,
de les quals  unes 10 s6n  per-
sones que repeteixen. En de-
f i n i t i v a  p o d e m  dir  que  ERC ha
elaborat una llista amb la gent
de carrer,  gent  normal, de di-
ferents classes  populars. La
formació  recull  persones dels
dos principals nuclis de la vila.
Durant aquesto quatre anys,
cmn  heu vlst I’equlp de govern.
VostB cre” que els regldors
han treballat?
Considerem que l’equip  de go-
vern es  i  ha  e s t a t  un  equ ip  de
conveniencia. Hi ha hagut
massa  gent i de procedencia
o o l í t i c a  molt  d ive r sa .  Fa  aua-
ire  anys  ERC-AM tambe  va  ser
convidada a formar part de
l’equip de govern amb UPM

UA I’equip de govern
hi ha hagut
massa gent i di
procedència  política
molt diversa»

«Shan  fet moltes
coses, i se n’han
inaugufat  més
de les que realment
s’han realitzat»

«Mai  es pot dir amb
qui pactaríem, però sí
que podem dir que no
pactaríem amb el
Partit Popular»

( Salvl GUell  Cap de Ilista  d’ERC  a I’alcaldia  de Castelló d’Empúries.

i  e l  PP ,  pero amb e l  grup  popu-
lar creiem que no hi havlem de
fer res. S’han  fet moltes coses, i
s’han inaugurat  mes de les que
s’han fet. Per exemule  el eas  esta
inaugurat  des de fi mes&  i fins
d’aquí  a un any  i mig algun  sec-
tor del poble encara no disposara
d’aquest servei.  La Farinera  tam-
be es va inaugurar massa  aviat  i
tot just ara comenca  a funcionar.
I ara, amb qul creu que podrlen
pactar?
Mai es pot dir amb qui pacta-
ries amb tanta antelaci6,  per6 sí
podem dir amb qui no pactarí-

e m ,  a m b  e l  P P .  Perque Cata1u.n
‘ya es comenca  a fer pels muni-

cipis,  i el Partit Popular no pot
costruir  aquest esperit naciona-
lista. Circulen rumors  que hem
pactat  amb el PSC-UPM, pero
repeteixo que encara es  aviat  per
parlar de pactes.
En qu8  BS  basa el programa elec-
toral d’ERC?
Els  nostres  objectius de cara als
propers quatre anys es centraran
en la planificació,  l’eficacia,  la de-
mocracia participativa, la rigo-
rositat nressunostària  i la credi-
b i l i t a t  polítici.

Continuarem  apos tan t  pe r  l’al-
berg de temporers,  la creaci6
de la figuera  del defensor del
ciutada,  un  bon programa d’ha-
bitatges de protecció oficial, la
construcci6 d’una nova llar
d’infants a Empuriabrava,  dis-
posar del servei propi  d’am-
bulancia al municipi,  la cons-
trucció d’un nou pavelló  poli-
va l en t . . .  Nosa l t r e s  suposem que ,
tots els  programes electorals
dels  diferents partits polítics
castellonins  coincidiran en un
70%.


